
ZÁPIS

z 68.mimořádného zasedání Akademického senátu MFF UK dne 26.5.1999

Přítomni: O.Bílek, J.Kašpar, V.Kohlová, P.Kovář, J.Kratochvíl, R.Kryl, O.Odvárko,
M.Plášek, Z.Renc, M.Rojko, M.Rotter, P.Simon, V.Souček, J.Veselý,  K.Zvára,
P.Kačenka, I.Kubák, P.Olmer, J.Strnad, J.Štěrba, M.Švec.

Omluveni: M.Tichý

Hosté: A.Havlíčková , M.Rokyta, P.Bubák, J.Foniok., P.Čech,  J.Hanika,

Zasedání řídil předseda AS O.Bílek.

Na programu mimiřádného zasedání AS MFF bylo projednání sporného bodu

kvůli kterému bylo toto zasedání svoláno:
Povinná výuka fyziky v magisterských studijních programech I a M.
Mezi 65. a tímto zasedáním AS MFF bylo svoláno mimořádné zasedání SKAS, proběhla
schůzka zástupců Studentské komory se zástupci informatické sekce a byla uspořádána
beseda pro všechny členy akademické obce fakulty. Tyto akce měly usnadnit SKAS zaujmout
ke spornému bodu stanovisko. Podrobnější průběh citovaných událostí a shrnutí názorů je
popsáno Petrem Olmerem, předsedou SKAS, v příloze tohoto zápisu. Studentská komora pak
předložila na tomto mimořádném zasedání protinávrh k návrhu usnesení O.Johna (viz zápis z
65. zasedání AS MFF), o kterém AS hlasoval:

"AS MFF vzal na vědomí stanovisko Vědecké rady, jak o něm byl informován děkanem

fakulty. Po věcném a důkladném projednání AS žádá, aby realizace návrhu povinné výuky

fyziky pro informatiky a matematiky byla průběžně diskutována se samosprávnými orgány

fakulty a nejpozději po dvou letech vyhodnocena."

Tento protinávrh byl nadpoloviční většinou přítomných (18 hlasy) schválen a tím bylo
mimořádné zasedání AS MFF ukončeno.

V Praze 2.6.1999

Zapsala: V.Kohlová                                                                 Ověřil: O.Bílek


